
PROTOKÓŁ NR XXVI/12 

z posiedzenia XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 30 sierpnia 2012 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

Pan Jan Abramczyk i Pan Józef Biernacki. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1 i 2 

Otwarcia posiedzenia dokonał P. Jerzy Kruk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za lipiec 2012 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu zabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

2) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

3) przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2012 – 

2014; 

4) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XVI/83/95 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 1995 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej ds. obsługi 

ekonomiczno-administracyjnej placówek oświatowych oraz nadania jej statutu; 

5) zarządzenia wyborów przewodniczących i członków zarządów Osiedli utworzonych 

na  terenie miasta Wyszków; 

6) podziału Gminy Wyszków na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów 

i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 

7) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 

8) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2012-2043; 

9) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2012 rok. 

9. Informacja Zarządu PEC Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach finansowych Spółki za 

2011 r.  

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 
 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie 8.10 uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Państwa Jolanty 

Murawskiej – Cudny i Tomasza Macieja Cudny na uchwałę nr XXIV/204/12 Rady Miejskiej 
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w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta dla obszaru Rybienko Leśne. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -19 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Sławomir Wróbel. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Elżbieta Piórkowska; 

2.  P. Wojciech Rojek; 

3.  P. Władysław Dudzik. 
 

Ad. 5. 

Protokół z ostatniej XXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 lipca 2012 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za lipiec 2012r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Chodkowski poinformował, że docierają do niego sygnały od mieszkańców, którzy mają 

problemy z eternitem. Ci, którzy zdjęli eternit z dachów i złożyli go na swoich 

nieruchomościach, pytają co maja dalej z tym robić, gdzie mogą szukać informacji i pomocy 

w tej sprawie? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że w tym roku radni przyjęli dokument, 

dotyczący m.in. usuwania azbestu. Zostały tam zinwentaryzowane zasoby azbestu, znajdujące 

się na terenie Gminy Wyszków. Przepisy nakazują, aby pokrycia dachowe, zawierające 

azbest, usuwane były przez specjalistyczne firmy i przez nie zutylizowane. Jest to operacja 

bardzo kosztowna i dlatego wielu mieszkańców nie korzysta z usług takiej firmy, ale we 

własnym zakresie zdejmuje eternit i gromadzi go w jednym miejscu. Urząd trzykrotnie 

występował o dofinansowanie na ten cel do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej, niestety nieskutecznie. W tym roku na jesieni, będzie kolejna 

możliwość ubiegania się o takie dofinansowanie. Po opracowaniu i przyjęciu przez Radę 

programu dot. wyrobów azbestowych może będzie łatwiej pozyskać środki zewnętrzne. 

Niestety na dzień dzisiejszy urząd nie ma możliwości pomóc mieszkańcom finansowo. Dodał, 

że w Wydziale Gospodarki Komunalnej oraz na stronie internetowej urzędu, znajduje się 

wykaz firm specjalistycznych, które świadczą usługi związane z usuwaniem azbestu.  

P. Jastrzębska – Prezes PWiK poinformowała, że w dniu 5 września (środa) w godz. 8°° - 

17°° na terenie Gminy Wyszków wystąpi przerwa w dostawie wody. Zwróciła się do 

sołtysów i przewodniczących osiedli o rozwieszenie na swoim terenie informacji, 

uprzedzających mieszkańców o zaistniałej sytuacji. 
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P. Piórkowska zwróciła się z prośbą o interwencję w sprawie zakłócania spokoju i ciszy 

nocnej w okolicach Kościoła Św. Rodziny przez jeżdżących tam motocyklistów. Interwencje 

policji niestety nie  przynoszą rezultatów.  

P. Szczerba poinformował, że dowiedział się z prasy lokalnej o tym, że Gmina Wyszków nie 

otrzyma środków na dalszą budowę obwodnicy. Spytał, czy miasto jest w stanie samodzielnie 

wygenerować środki na ten cel, czy będzie czekało dalej, aż uda się pozyskać takie środki? 

Burmistrz – G. Nowosielski uważa, że wcześniej czy później urząd otrzyma dofinansowanie 

na budowę obwodnicy. Z własnych środków urząd musi finansować budowę dróg lokalnych. 

Zostanie złożony wniosek do urzędu marszałkowskiego, aby obwodnica została wpisana do 

strategii województwa mazowieckiego i stała się jednym z elementów budowy tego planu. 

P. Turek podziękował Burmistrzowi oraz wszystkim, którzy pomogli przy organizacji 

imprezy w Kamieńczyku pod nazwą „Festiwal Miodu i Chleba”. 

P. Dziubłowski w imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą do Burmistrza o dodatkowe 

wyposażenie planowanego placu zabaw w parku miejskim o przyrządy do ćwiczeń dla osób 

dorosłych (głównie dla mam, które przychodzą z dziećmi na plac zabaw). 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka podziękował za inwestycje wykonane na terenie 

Kamieńczyka (ul. Mazowiecka) oraz wykonanie i ustawienie tablicy turystyczno – 

historycznej, dotyczącej Kamieńczyka. 

P. Zaremba spytał, czy w Gminie Wyszków, rodziny najuboższe mogą liczyć na jakąś 

pomoc przy zakupie podręczników szkolnych? 

P. Gołębiewska - Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że 

już od kilku lat Gmina pomaga najuboższym. Wnioski w ramach pomocy „Wyprawka 

szkolna” można składać do dyrektorów szkół w terminie do 7 września br., natomiast do 

Wydziału Edukacji – wnioski o stypendium dla uczniów.  

P. Wróbel podziękował Radnym i Burmistrzowi za wybudowanie ul. Nadbużańskiej 

w Gulczewie. 

P. Kuchta – Sołtys Leszczydołu Starego podziękował wszystkim za pomoc w organizacji 

oraz za obecność na dożynkach gminnych w Leszczydole Starym. 
 

Ad. 8. 

1) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu, zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, że 

sprzedaż dotyczy nieruchomości położonej w Kamieńczyku, wraz z budynkiem po dawnej 

bibliotece. Powyższa nieruchomości o powierzchni 800 m² wraz ze znajdującym się na niej 

budynkiem została wyceniona przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 175.560 zł 

(219,45 zł/m²). Teren ten w planie przeznaczony jest pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną i zagrodową. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Gałązka poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez opinię Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/225/12 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu, zabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

2) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy czterech nieruchomości, położonych w Wyszkowie 

między sklepem „Mrówka” a gazownią. Wszystkie działki o łącznej powierzchni 4973 m² 

będą zbyte jako jedna nieruchomość. Cena powyższych nieruchomości ustalona przez 

rzeczoznawcę majątkowego wynosi 78,42 zł/m², natomiast cena do przetargu, proponowana 

przez Burmistrza to 150 zł/m². Przeznaczenie powyższego terenu to teren pod bazy, przemysł 

i usługi. P. Kozon dodała, że kupnem tej nieruchomości jest zainteresowana firma, która 

współpracuje z drukarnią „Winkowski”. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Gałązka poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez opinię Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/226/12 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

3) P. Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2012  - 2014. Poinformowała, że powyższy Program został przygotowany zgodnie 

z założeniami ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Jego przygotowanie 

i realizacja podyktowane jest dobrem dzieci, które potrzebują szczególnej ochrony i pomocy 

ze strony dorosłych. Celami programu jest m.in. zabezpieczenie podstawowych potrzeb 

bytowych dziecka i rodziny, rozwój konsultacji i poradnictwa specjalistycznego oraz pomocy 

prawnej w zakresie prawa rodzinnego, rozwój placówek wsparcia dziennego, wspieranie 

wypoczynku letniego, zapobieganie powstawaniu sytuacji kryzysowych i monitorowanie 

środowisk rodzinnych przeżywających trudności w wypełnianiu swoich funkcji, promowanie 

właściwych postaw rodzicielskich i wiele innych. Poinformowała, że projekt powyższej 

uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznych komisjach rady. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Gałązka poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/227/12 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2012 -2014. 

4) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVI/83/95 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 1995 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej ds. obsługi 



 

 

 

5 

ekonomiczno-administracyjnej placówek oświatowych oraz nadania jej statutu. 

Poinformowała, że projekt uchwały zakłada, że Zespół Obsługi Placówek Oświatowych, jako 

jednostka budżetowa gminy, od 1 stycznia 2013 roku będzie prowadziła obsługę finansowo-

księgową, kadrową, płacową oraz administracyjną i organizacyjną wszystkich placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wyszków oraz Świetlicy 

Socjoterapeutycznej. Rozszerzono również zadania ZOPO o prowadzenie spraw związanych 

z Systemem Informacji Oświatowej, prowadzenie całości spraw związanych z kontrolą 

spełniania obowiązku nauki przez młodzież w wieku 16 – 18 lat, o wyposażanie 

obsługiwanych placówek w pomoce dydaktyczne i sprzęt niezbędny do realizacji ich zadań 

statutowych. Poinformowała, że projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na 

wszystkich komisjach rady. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Gałązka przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -15, przeciw – 0, wstrzym. się – 4), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/228/12 zmieniającej uchwałę Nr XVI/83/95 Rady Gminy 

w Wyszkowie z dnia 30 listopada 1995 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej ds. 

obsługi ekonomiczno-administracyjnej placówek oświatowych oraz nadania jej statutu. 
 

5) P. Goździewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów przewodniczących i członków zarządów Osiedli utworzonych na 

terenie miasta Wyszków. Poinformowała, że na dzień dzisiejszy na terenie miasta, 

utworzonych jest osiem osiedli, których przewodniczących oraz zarządy wybiera się co cztery 

lata. Poprzednie wybory miały miejsce w 2008 i 2009 roku, w związku z powyższym, 

następne wybory muszą zostać przeprowadzone pod koniec 2012 r., najpóźniej do końca 

kwietnia 2013 r. Wybory przeprowadzane są w głosowaniu tajnym i bezpośrednim, na 

zasadach określonych w Statutach poszczególnych Osiedli. Poinformowała, że projekt 

powyższej uchwały został omówiony na wszystkich komisjach rady. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/229/12 w sprawie zarządzenia wyborów 

przewodniczących i członków zarządów Osiedli utworzonych na terenie miasta 

Wyszków. 

6) P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Wyszków na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. Poinformowała, że na czerwcowej sesji Rady Miejskiej został 

dokonany podział Gminy Wyszków na nowe okręgi wyborcze. Zgodnie z przepisami należy 
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również dokonać podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalić ich numery i granice 

oraz siedziby. W każdym obwodzie może zamieszkiwać od 500 do 3.000 mieszkańców. 

Burmistrz proponuje podział gminy na 28 obwodów głosowania, z czego 15 na terenie miasta 

(tyle ile jest okręgów wyborczych) oraz 13 na terenach wiejskich. W porównaniu do 

poprzedniego podziału, Burmistrz proponuje zwiększyć liczbę obwodów o trzy w mieście (na 

os. Polonez, w urzędzie pracy i Gimnazjum nr 2) oraz o cztery na terenach wiejskich 

(w Gulczewie i Łosinnie oraz w Lucynowie – dla Tumanka i w Leszczydole Starym – dla 

Leszczydołu Pustki). Projekt powyższej uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisarza Wyborczego. Projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na 

komisjach stałych rady, a zgłoszone przez radnych wnioski, zostały przez Burmistrza 

uwzględnione. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/230/12 w sprawie podziału Gminy Wyszków na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 
 

7) P. Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, że do Wojewody Mazowieckiego wpłynęło 

zażalenie na bezczynność Burmistrza, złożone przez sprzątaczki z Zespołu Szkół na 

Polonezie. Zażalenie dotyczyło braku odpowiedzi w formie pisemnej, na złożone przez nie do 

Burmistrza pismo. W swoim wystąpieniu, dnia 28 maja 2012 r., sprzątaczki zatrudnione 

w powyższej szkole, zwróciły się do Burmistrza o uzasadnienie podjętych zmian 

organizacyjnych. Następnie, dnia 20 lipca 2012 roku złożyły do Wojewody Mazowieckiego 

zażalenie na bezczynność Burmistrza, ponieważ na pismo złożone do Burmistrza nie 

otrzymały pisemnej odpowiedzi. P. Goździewska  poinformowała, że pismo, które wpłynęło 

do urzędu od sprzątaczek, zostało przekazane w dniu 30 maja do Dyrektora Zespołu Szkół do 

załatwienia zgodnie z kompetencją. Z przedstawionych informacji wynika, że Dyrektor tego 

samego dnia (30 maja) o godz. 14°° zorganizował spotkanie ze wszystkimi sprzątaczkami, 

podczas którego udzielił odpowiedzi na wszystkie pytania, zawarte w piśmie z dnia 28 maja 

br. Na okoliczność tego spotkania została sporządzona notatka służbowa. Mimo tego 

spotkania, panie uznały, że nie otrzymały odpowiedzi na piśmie wobec powyższego złożyły 

zażalenie na bezczynność Burmistrza. Wobec ustalonych okoliczności sprawy, zarzut na 

bezczynność Burmistrza, należy uznać za bezzasadny. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/231/12 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa. 
 

8) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. Poinformował, że 

proponowane zmiany obejmują m.in.: 

 zwiększenie wydatków na zadanie „Budowa oświetlenia ulicznego”; 

 wprowadzenie do budżetu na lata 2012 i 2013 projektów realizowanych z udziałem 

środków pochodzących z UE pt. „Dziecięca akademia przyszłości – wyrównywanie 

szans edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe zajęcia rozwijające kompetencje 

kluczowe w szkołach podstawowych”. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywna opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/232/12 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. 
 

9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2012 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany, które zostały 

przedstawione radnym na komisjach to m.in.: 

 wzrost dochodów o odsetki (60.000 zł); 

 wzrost dochodów o otrzymaną dotację ze środków UE na „Dziecięcą akademię 

przyszłości” (19.182 zł); 

 zmniejszenie wydatków na remonty dróg publicznych (-30.000 zł); 

 wzrost wydatków na przygotowanie gruntów pod budowę ul. Leśnej w Gulczewie 

i drogi w Sitnie (60.000 zł); 

 wzrost wydatków na zadanie „Dziecięca akademia przyszłości” (19.182 zł); 

 wzrost wydatków na budowę linii zasilających i oświetlenia ulicznego (30.000 zł); 

Ponadto, Burmistrz proponuje w drodze autoporawki, wprowadzić jeszcze następujące 

zmiany: 

 wzrost dochodów o dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem 

środków europejskich (budowa drogi w Ślubowie 179.800 zł); 

 wzrost wydatków na budowę drogi w Świniotopii (50.000 zł); 

 wzrost wydatków na prace geodezyjne i kartograficzne (29.800 zł); 

 wzrost wydatków na budowę parkingu przy szkole w Rybienku Leśnym (15.500 zł); 

 wzrost wydatków na zakup kontenera do szkoły w Leszczydole Starym (4.200 zł); 

 wzrost wydatków na modernizację budynku WOK „Hutnik” (100.000 zł). 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 
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P. Chodkowski przedstawił pozytywna opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Piórkowska spytała, czy sala widowiskowa w „Hutniku” będzie gruntownie remontowana, 

czy tylko w jakiejś części? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że projekt techniczny zakłada remont wszystkich 

pomieszczeń na piętrze budynku, remont klatki, natomiast na sali widowiskowej będzie 

odnowiony sufit, ściany, zostanie wymiona podłoga oraz część foteli. Sala widowiskowa 

zostanie również wyposażona dodatkowo w stanowiska dla osób niepełnosprawnych oraz 

wjazd na scenę. Ponadto, we wszystkich pomieszczeniach zostanie założona klimatyzacja 

oraz częściowo wymieniona instalacja elektryczna. Sala główna zostanie wyposażona w nowe 

nagłośnienie. W trakcie prac, pojawiają się nowe usterki, które trzeba na bieżąco usuwać. 

Wiążą się z tym również dodatkowe koszty. Już po rozstrzygnięciu przetargu okazało się, że 

nie wzięto pod uwagę odnowienia elewacji zewnętrznej budynku. Trzeba to jednak zrobić 

teraz i zakończyć remont kompleksowo.  

P. Tauter spytał, jak będzie wyglądała procedura dotycząca wyłonienia wykonawcy 

odnowienia elewacji? Czy będzie ogłoszony przetarg? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że ustawa daje możliwość rozszerzenia zakresu 

zadań dotychczasowemu wykonawcy. Można również ogłosić nowy przetarg. Urząd nie 

podjął jeszcze decyzji w tej sprawie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/233/12 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2012 rok. 
 

10) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę 

Państwa Jolanty Murawskiej – Cudny i Tomasza Macieja Cudny na uchwałę 

nr XXIV/204/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta dla obszaru 

Rybienko Leśne. Poinformowała, że uchwała dotyczy skargi, złożonej przez Państwa Jolantę 

Murawską-Cudny i Tomasza Macieja Cudny do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na 

uchwałę z dnia 28 czerwca 2012 roku w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru Rybienko Leśne. Przypomniała, że w lipcu br. państwo Cudny złożyli wezwanie do 

usunięcia naruszenia prawa, które decyzją Rady nie zostało uwzględnione. W związku 

z powyższym, następnym krokiem państwa Cudny jest złożenie skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego. Państwo Cudny zarzucają Radzie Miejskiej, że uchwalony plan 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Rybienko Leśne, nie jest zgodny z zapisami 

w studium. Zarzucają, że przeznaczenie oznaczonego obszaru w studium to przeznaczenie 

głównie pod zabudowę mieszkaniową, natomiast w planie, jako główną zabudowę określono 

zabudowę pod usługi. P. Kozon poinformowała, że urząd stoi na stanowisku, że określenie 

w planie miejscowym szczegółowych warunków zabudowy i zagospodarowania terenów 

znajduje odzwierciedlenie w zapisach studium i takie właśnie stanowisko zostanie w dalszym 

ciągu podtrzymane.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVI/234/12 w sprawie sprawie udzielenia odpowiedzi na 

skargę Państwa Jolanty Murawskiej – Cudny i Tomasza Macieja Cudny na uchwałę 

nr XXIV/204/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta dla obszaru 

Rybienko Leśne. 
 

Ad. 9. 

P. Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. Z o.o. 

przedstawił Informację Zarządu PEC Sp. Z o.o. o wynikach finansowych Spółki za 2011 r. 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

P. Piórkowska spytała o rozwiązania techniczne w przedsiębiorstwie, a zwłaszcza o to, na ile 

przedsiębiorstwo jest nowoczesne? 

P. Mroczek poinformował, że rozwój informatyczny spółki plasuje się powyżej średniej 

krajowej podobnych spółek. Wszystkie działania pracowników wykonywane są z pulpitu 

komputera. Kadra kierownicza ma 100 procentowy przegląd w każdym aspekcie działań 

przedsiębiorstwa. 

P. Nasiadka spytał, jak wygląda sprawa ekologii w przedsiębiorstwie? 

P. Mroczek poinformował, że jak na razie, spółka nie płaci żadnych kar, ponieważ na dzień 

dzisiejszy spełnia wszystkie wymagania określone w różnych przepisach. Z tego co już 

wiadomo, nowe przepisy będą na pewno ostrzejsze i dlatego trzeba myśleć o udoskonaleniach 

technicznych spółki w najbliższych latach. 

P. Chodkowski zauważył, że spółka jest właścicielem dużego obszaru. Spytał, czy istnieje 

możliwość, aby spółka prowadziła na terenie, który jeszcze nie jest zagospodarowany, 

dodatkowe usługi? 

P. Mroczek poinformował, że spółka nie posiada nadwyżki niewykorzystanego terenu. 

Wszystko co było możliwe, zostało zagospodarowane. W niewielkiej ilości są tereny, których 

nie można wykorzystać, ponieważ biegną nad nimi różnego rodzaju  magistrale. 

P. Dziubłowski spytał, czy jest wykorzystywana przez spółkę turbina na gaz oraz czy to nie 

z PEC-u po godz. 23°° rozchodzą się po mieście nieprzyjemne zapachy? 

P. Mroczek zaprzeczył, że fetor na mieście, to sprawa spółki. Nie potrafi odpowiedzieć na to 

pytanie, ale na pewno nie jest to wina PEC-u. Co do turbiny gazowej, poinformował, że na 

dzień dzisiejszy turbina nie pracuje. Uważa, że można ją włączyć dopiero wtedy, kiedy nie 

będzie to obciążało odbiorców ciepła. Dopóki warunki ekonomiczne nie ulegną zmianie, 

będzie przeciwny, aby uruchomić tę turbinę. Urządzenie jest sprawne i konserwowane na 

bieżąco.  

P. Zaremba spytał, czy rozważane są przez spółkę możliwości pozyskiwania ciepła 

z geotermii? 

P. Mroczek poinformował, że po analizach i przeprowadzonym rozpoznaniu, jest bardzo 

małe prawdopodobieństwo, że na naszych terenach znajdują się wody geotermalne. 
 

Ad. 10 

P. Szczerba spytał, czy zostaną wycięte świerki rosnące wzdłuż ul. Zakolejowej? Jeżeli tak, 

to czy będą tam nowe nasadzenia? 
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Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że budując ul. Zakolejową, świerki muszą zostać 

usunięte. Będą nowe nasadzenia, ale na pewno nie będą to świerki, tylko inne drzewa. 

P. Sobieski spytał, dlaczego nie zaproszono wszystkich darczyńców na uroczystość nadania 

Sztandaru Wyszkowa? 

Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, że było tylko ogólne zaproszenie, skierowane 

do wszystkich mieszkańców Wyszkowa. W chwili obecnej przygotowywane jest specjalne 

wystąpienie do wszystkich darczyńców, którego szczegóły związane z planowaną 

uroczystością zostaną przedstawione w odpowiednim czasie. 

P. Dziubłowski spytał co z terenem kolejowym przy ul. Okrzei? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że trwają procedury przygotowawcze dotyczące 

sprzedaży tego terenu przez PKP. 

P. Bachański zwrócił się z prośbą do Komisji Promocji i Kultury, aby Komisja przyjrzała się 

znakom heraldycznym znajdującym się np. na sali konferencyjnej urzędu. Jak wiadomo herb 

Wyszkowa to trzy równe pasy, górny i dolny – biały, środkowy – czerwony. Wiszący tu herb, 

kolorystycznie, raczej nie przypomina herbu Wyszkowa. 

P. Chodkowski poinformował, że może trzeba się zastanowić nad zmianą wyglądu głównej 

ściany w sali konferencyjnej. Można umieścić na niej Sztandar Wyszkowa i przy okazji 

zmienić wiszący tu herb Wyszkowa i pozostałe insygnia. 

Z-ca Burmistrza – P. Warpas uważa, że przy planowanych zmianach, należy pamiętać, że 

sala konferencyjna jest również salą powiatu. Urząd czeka w tej chwili na zaopiniowanie 

przez odpowiednie organa, nowego logo Wyszkowa. 

P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że w dniach 17 – 21 września br. planowany jest cykl szkoleń dla 

radnych, sołtysów, przewodniczących osiedli, dotyczący nowej ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach (tzw. ustawa „śmieciowa”). W związku z powyższym, 

poprosił o ustalenie dnia i godziny powyższego szkolenia. 

Radni ustalili, że szkolenie dla radnych odbędzie się na sali konferencyjnej w dniu 

18 września godz. 15°°, natomiast dla sołtysów, przewodniczących osiedli w dniu 

19 września o godz. 15°°. 
 

Ad. 11. 

O godzinie 12.15 uznając porządek obrad XXVI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jerzy Kruk dokonał zamknięcia obrad. 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad  Wiceprzewodniczący Rady  

 

Bożena Czerwińska   Sławomir Wróbel   Jerzy Kruk 


